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Meal:
Meals on board

KUALA LUMPUR - DUBLIN

Assemble at Kuala Lumpur International Airport, fly to Dublin.

Trinity College - Ireland’s oldest university, home to the magnificent Book of 
Kells—an illuminated 9th-century manuscript symbolizing Ireland’s artistic 
and religious heritage.

Teeling Whiskey Distillery - Enjoy a guided visit to the award-winning Teeling 
Whiskey Distillery, a modern revival of Dublin’s distilling tradition. 

Irish Night with Entertainment at Merry Ploughboys - Enjoy an authentic Irish 
evening featuring traditional music, dancing, hearty cuisine, and lively 
storytelling by local performers in the award winning Irish Pub.

DUBLIN

Special Accommodation: Meal:
Academy Plaza Hotel Lunch / Dinner
Activity:
Trinity College Book Of Kells Experience
Whiskey Distillery Tour And Tasting
Irish Night With Entertainment At Merry Ploughboys

Ring of Kerry - Embark on Ireland’s most famous scenic route through charm-
ing villages, lakes, rugged mountains, and spectacular Atlantic coastal 
landscapes.

Killarney National Park - Enjoy a charming horse-drawn ride through lush 
Killarney National Park, past lakes, waterfalls, and the scenic backdrop of Ross 
Castle.

KILLARNEY (KERRY)

Special Accommodation: Meal:
Gleneagle Hotel  Or  Randles Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

Activity:
Jaunting Car Tour In Killarney National Park

Blarney Castle - Kiss the legendary Blarney Stone at this medieval fortress, 
stroll its lush gardens, and uncover centuries of Irish legend and charm.

Cork English Market - Explore Cork’s historic indoor food market, alive with 
artisan produce, local delicacies, friendly traders, and a vibrant Irish culinary 
spirit.

KILLARNEY          CORK100km

Special Accommodation: Meal:
Maldron South Mall Hotel Or 
The Address Cork Hotel

Breakfast / Dinner

Activity:
Blarney Castle Tour /  English Market Visit

CORK          KILKENNY         DUBLIN150km 135km

Kilkenny Castle - Tour the grand Norman castle of Kilkenny, featuring restored 
interiors, art collections, and beautiful parklands reflecting Ireland’s medieval 
heritage.

Depart Ireland on a night flight back to Kuala Lumpur.

Meal:
Breakfast

Activity:
Kilkenny Castle Tour

St. Patrick’s Day (Grandstand) - The highlight of the year in Dublin! Celebrate 
Ireland’s world-renown national festival from a grandstand seat, enjoying 
colorful parades, marching bands, floats, and contagious Irish pride across 
Dublin’s streets.

Guinness Storehouse - Visit the iconic Guinness Storehouse to learn the story 
of Ireland’s most famous stout, topped off with a perfectly poured pint in the 
Gravity Bar overlooking the city.

DUBLIN

Special Accommodation: Meal:
Academy Plaza Hotel Breakfast / Dinner
Activity:
St Patricks Day (Grandstand)
Guiness Storehouse Tour And Tasting

Clonmacnoise Historical Site - Explore ancient monastic ruins along the River 
Shannon, showcasing high crosses, round towers, and centuries of early 
Christian Irish history.

Galway - Known as the “City of Tribes", Galway blends artistic charm, medieval 
streets, lively pubs, and waterfront views, famed for its festivals, seafood, and 
welcoming bohemian atmosphere.

DUBLIN          GALWAY220km

Special Accommodation: Meal:
Clayton Hotel Galway Or
Menlo Park Hotel

Breakfast / Lunch / Dinner

Activity:
Clonmacnoise Historical Site Visit

Inis Mor - Travel by ferry across Galway Bay to Inis Mór, the largest of the Aaran 
islands, and discover its windswept landscapes and timeless traditions.

Jaunting Car Tour - Experience Ireland’s countryside aboard a traditional 
horse-drawn jaunting car, guided by locals sharing folklore, humor, and 
breathtaking natural vistas.

GALWAY

Special Accommodation: Meal:
Clayton Hotel Galway Or
Menlo Park Hotel

Breakfast / Lunch/ Dinner

Activity:
Return Ferry To Inis Mor /  Jaunting Car Tour /
Visit Prehistoric Fort (Dun Aonghasa)

Aillwee Cave Tour - Descend into Aillwee Cave’s underground world of 
stalactites, caverns, and waterfalls, uncovering geological wonders beneath 
the Burren’s limestone landscape.

Cliffs of Moher - Witness Ireland’s most iconic coastal cliffs, soaring 214 meters 
above the Atlantic, offering panoramic views and an immersive interpretive 
experience.

Special Accommodation: Meal:
Gleneagle Hotel Or Randles Hotel Breakfast / Lunch/ Dinner

Activity:
Aillwee Cave Tour /  Cliffs Of Moher Visitor Centre

Meal:
Meals on board

KUALA LUMPUR

Arrival in Kuala Lumpur International Airport with the best travel experience.

GALWAY          KILLARNEY (KERRY)250km

KUALA LUMPUR - DUBLIN - GALWAY - KERRY - CORK - DUBLIN - KUALA LUMPUR



餐饮:
机上用餐

 - 都柏林

在吉隆坡国际机场集合，飞往都柏林。

餐饮:
机上用餐

抵达吉隆坡国际机场 - 为这段精彩旅程画上完美句点，带着满满回忆与最美
好的旅行体验返程而归。

都柏林三一学院 – 爱尔兰最古老的大学，馆藏瑰宝《凯尔经》一部9世纪的彩
绘手稿，象征着爱尔兰的艺术与宗教遗产。

蒂林威士忌酒厂– 参观屡获殊荣的蒂林威士忌酒厂，体验都柏林酿酒传统的现
代复兴。

欢乐农夫酒吧爱尔兰之夜 – 在屡获殊荣的“欢乐农夫”爱尔兰酒吧，度过一
个充满传统音乐、舞蹈、美食与当地表演者精彩故事的纯正爱尔兰之夜。

都柏林

住宿： 餐饮:
学院广场酒店 午餐 / 晚餐

活动:
三一学院《凯尔经》体验
威士忌酒厂参观与品鉴
欢乐农夫酒吧爱尔兰之夜娱乐体验

圣帕特里克节（观礼台）– 都柏林一年一度的重头戏！从观礼台座位上尽情庆
祝爱尔兰世界知名的国庆节，欣赏色彩斑斓的游行、行进乐队、花车，以及
洋溢在都柏林街头的热情爱尔兰精神。

健力士黑啤酒博物馆 – 参观标志性的健力士黑啤酒博物馆，了解爱尔兰最著
名黑啤的故事，并在俯瞰城市的重力酒吧享用一杯完美倒制的黑啤

都柏林

住宿： 餐饮:
学院广场酒店 早餐 / 晚餐

活动:
圣帕特里克节（观礼台）
健力士黑啤酒博物馆参观与品鉴

克隆马克诺斯历史遗址 – 探索香农河沿岸的古老修道院遗迹，欣赏高十字架
、圆塔，以及早期基督教爱尔兰数百年的历史。

戈尔韦 – 被誉为“部落之城”，戈尔韦融合了艺术魅力、中世纪街道、热闹
酒吧和迷人海滨景色，以丰富的节日活动、新鲜海鲜及友好的波西米亚氛围
闻名。

都柏林         戈尔韦220公里

住宿： 餐饮:
高威克莱顿酒店 或
门罗公园酒店

早餐 /午餐/ 晚餐
活动:
圣帕特里克节（观礼台）
健力士黑啤酒博物馆参观与品鉴

伊尼莫尔岛 – 乘渡轮穿越戈尔韦湾前往阿兰群岛中最大的伊尼莫尔岛，探索
其风吹荒原般的景观和悠久传统。

马车游览 – 乘坐传统的马拉旅游车体验爱尔兰乡村，由当地向导讲述民间传
说、趣闻轶事，并欣赏令人叹为观止的自然美景。

戈尔韦

住宿： 餐饮:
高威克莱顿酒店 或
门罗公园酒店

早餐 /午餐/ 晚餐
活动:
返回渡轮至伊尼莫尔岛
马车游览
参观史前堡垒（邓·昂哈萨）

艾尔威洞穴游览 – 进入艾尔威洞穴的地下世界，探索钟乳石、洞穴和瀑布，
揭示伯伦石灰岩地貌下的地质奇观。

莫赫悬崖 – 领略爱尔兰最具标志性的海岸悬崖，高达214米俯瞰大西洋，欣赏
全景美景并体验沉浸式讲解。

戈尔韦     基拉尼（凯里）250公里

住宿： 餐饮:
格伦伊格尔酒店 或
兰德尔酒店

早餐 /午餐/ 晚餐
活动:
艾尔威洞穴游览
莫赫悬崖游客中心

凯里环 – 沿着爱尔兰最著名的风景路线，穿越迷人村庄、湖泊、崎岖山脉，
以及壮丽的大西洋海岸景观。

基拉尼国家公园 – 乘坐迷人的马车游览郁郁葱葱的基拉尼国家公园，途经湖
泊、瀑布，并欣赏罗斯城堡的美丽背景。

基拉尼

住宿： 餐饮:
格伦伊格尔酒店 或
兰德尔酒店

早餐 /午餐/ 晚餐
活动:
基拉尼国家公园马车游览

布拉尼城堡 – 在这座中世纪城堡亲吻传说中的布拉尼石，漫步其郁郁葱葱的
花园，探索数百年的爱尔兰传奇与魅力。

科克英国市场 – 探索科克历史悠久的室内食品市场，欣赏手工产品、当地美
食、热情商贩，以及充满活力的爱尔兰美食文化。

凯拉尼          科克100公里

住宿： 餐饮:
南广场马尔登酒店 或
科克地址酒店

早餐 / 晚餐
活动:
布拉尼城堡游览
英国市场参观

基尔肯尼城堡 – 参观宏伟的诺曼底风格基尔肯尼城堡，欣赏修复后的内部装
饰、艺术收藏以及反映爱尔兰中世纪遗产的美丽园林。

夜间乘机离开爱尔兰，返回吉隆坡。

科克     基尔肯尼      都柏林150公里 135公里

餐饮:
早餐

活动:
基尔肯尼城堡游览

吉隆坡 – 都柏林 – 戈尔韦 – 凯里 – 科克 – 都柏林 – 吉隆坡



1.

2.

3.

4.

5.

6.

1.
2.

3.

4.

5.
6.

Itineraries, Meals, Hotels, and Transportation - All itineraries, meals, hotels, and 
transportation arrangements are subject to change without prior notice.
Right to Amend or Cancel - Highlight Travel reserves the right to amend, alter, or cancel any 
part of the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, including but not limited 
to peak season demands, operational requirements, or force majeure events.
Accuracy of Information - Highlight Travel shall not be held responsible for any omissions, 
typographical, or presentation errors that may occur in brochures, advertisements, or any 
media. The company reserves the right to make corrections whenever necessary without 
prior notification.
Liability Disclaimer - All participants travel at their own risk. Highlight Travel shall not be 
liable for any injury, loss, damage, accident, delay, or additional expenses incurred due to 
weather conditions, transport delays, strikes, war, quarantine, pandemic, or other 
circumstances beyond its control.
Reference to Full Terms - Additional terms and conditions apply. For the complete version, 
please refer to Highlight Travel’s official website.
Illustrations - All images used are for illustrative purposes only and may not represent the 
actual products or services provided.

行程、餐饮、酒店与交通 - 所有行程、餐饮、酒店及交通安排如有更改，恕不另行通知。
修改或取消的权利 - 因应不可预见的情况（包括但不限于旺季需求、运营需要或不可抗力事件), 
Highlight Travel 保留随时修改、更动或取消行程任何部分的权利。
资料准确性 - Highlight Travel 对于宣传册、广告或任何媒体中可能出现的遗漏、印刷或展示
错误不承担任何责任，并保留在无须事先通知的情况下随时更正的权利 。
责任免责声明 - 所有参加者须自行承担风险。因天气、交通延误、罢工、战争、检疫、疫情或
其他不可控因素所造成的任何伤害、损失、损坏、意外、延误或额外费用，Highlight Travel 
概不负责。
完整条款参考 - 更多条款与细则适用。完整版本请参阅 Highlight Travel 官方网站。
图片说明 -  所有图片仅供示意用途，与实际提供的产品或服务可能有所不同。
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Highlight Attractions  行程亮点
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+6 012 HOLIDAY
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27 NOVEMBER 2025

Trinity College
Teeling Whiskey Distillery
Irish Night with Entertainment at 
Merry Ploughboys
St. Patrick’s Day
Guinness Storehouse
Clonmacnoise Historical Site
Galway
Inis Mor
Jaunting Car Tour
Aillwee Cave Tour
Cliffs of Moher
Ring of Kerry Scenic Drive
Killarney National Park
Blarney Castle
Cork English Market
Kilkenny Castle

三一学院
蒂林威士忌酒厂
欢乐农夫酒吧爱尔兰之夜

圣帕特里克节（观礼台）
健力士黑啤酒博物馆
克隆马克诺斯历史遗址
戈尔韦
伊尼莫尔岛
马车游览
艾尔威洞穴游览
莫赫悬崖
凯里环路风景游
基拉尼国家公园
布拉尼城堡
科克英国市场
基尔肯尼城堡

*Hotels based on availability and equivalent grade 酒店将根据房位供应及同等级标准安排

Academy Plaza Hotel 学院广场酒店都柏林晚2 N Dublin

Clayton Hotel Galway 高威克莱顿酒店戈尔韦晚2 N Galway
Gleneagle Hotel 格伦伊格尔酒店 凯里

科克

晚2 N Kerry
Maldron South Mall Hotel 南广场马尔登酒店晚1 N Cork

ACCOMMODATION    IACCOMMODATION    I 住宿住宿HIGHLIGHT    IHIGHLIGHT    I 行程亮点行程亮点

MEALS    IMEALS    I 餐食餐食

TERMS & CONDITIONS     ITERMS & CONDITIONS     I 条款与细则条款与细则 REMARKS     IREMARKS     I 备注备注

7 x Breakfast 早餐 5 x Lunches 午餐 7 x Dinners 晚餐


